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Parlamentsmøte 6 (PM6)
tirsdag 26. november 2019, 10:00 til 18:00
Blæstad - Festsalen

Deltakere
Parlamentsdelegater
Cecilie Iversen (Møtemedlem), Dag Emmanuel Fredriksen (Møtemedlem), Lars Eia Bokle (Møtemedlem), Esben Haus Grosvold (Møtemedlem), 
Emily MacPherson (Møtemedlem), Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen (Møtemedlem), Anette Rana (Møtemedlem), Nere Haugå (Møtemedlem), 
Anja Katrine Kåsa (Møtemedlem), Solveig Holmeng Berg (Møtemedlem), Lars Erik Rønningen (Møtemedlem), Marius Calmeyer Bergan (Møtemedlem), 
Mari Rolstad (Møtemedlem), Martin Danko Walstad (Møtemedlem)

Fraværende: Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden

Parlamentsvaraer
Eivind Thorsland (Møtemedlem, Fraværende ved: PM-19/59, PM-19/59.1, PM-19/59.2, PM-19/59.3, PM-19/59.4, PM-19/59.5, PM-19/59.6, PM-
19/59.7, PM-19/60, PM-19/60.1, PM-19/60.2, PM-19/60.3, PM-19/60.4, PM-19/60.5, PM-19/60.6, PM-19/60.7, PM-19/60.8, PM-19/61, PM-19/61.1,
PM-19/61.2, PM-19/61.3, PM-19/62, PM-19/63, PM-19/64, PM-19/64.1, PM-19/65, PM-19/66, PM-19/66.1, PM-19/66.1.1, PM-19/67), 
Line Løseth (Møtemedlem, Fraværende ved: PM-19/59, PM-19/59.1, PM-19/59.2, PM-19/59.3, PM-19/59.4, PM-19/59.5, PM-19/59.6, PM-19/59.7, PM-
19/60, PM-19/60.1, PM-19/60.2, PM-19/60.3, PM-19/60.4, PM-19/60.5, PM-19/60.6, PM-19/60.7, PM-19/60.8, PM-19/61, PM-19/61.1, PM-19/61.2,
PM-19/61.3, PM-19/62, PM-19/63, PM-19/64, PM-19/64.1, PM-19/65, PM-19/66, PM-19/66.1, PM-19/66.1.1, PM-19/67), 
Ronja Marie Brenden (Møtemedlem, Fraværende ved: PM-19/59, PM-19/59.1, PM-19/59.2, PM-19/59.3, PM-19/59.4, PM-19/59.5, PM-19/59.6, PM-
19/59.7, PM-19/60, PM-19/60.1, PM-19/60.2, PM-19/60.3, PM-19/60.4, PM-19/60.5, PM-19/60.6, PM-19/60.7, PM-19/60.8, PM-19/61, PM-19/61.1,
PM-19/61.2, PM-19/61.3, PM-19/62, PM-19/63, PM-19/64, PM-19/64.1, PM-19/65, PM-19/66, PM-19/66.1, PM-19/66.1.1, PM-19/67), 
Patrick Kulongwase Karlsen (Møtemedlem, Fraværende ved: PM-19/59, PM-19/59.1, PM-19/59.2, PM-19/59.3, PM-19/59.4, PM-19/59.5, PM-19/59.6,
PM-19/59.7, PM-19/60, PM-19/60.1, PM-19/60.2, PM-19/60.3, PM-19/60.4, PM-19/60.5, PM-19/60.6, PM-19/60.7, PM-19/60.8, PM-19/61, PM-19/61.1,
PM-19/61.2, PM-19/61.3, PM-19/62, PM-19/63, PM-19/64, PM-19/64.1, PM-19/65, PM-19/66, PM-19/66.1, PM-19/66.1.1, PM-19/67), 
Madeleine Øverbekk, Kaja Arielle Bergseth, Steffen Nielsen, Per Andreas Frøiland, Celina Smestad Tveter, Jakob Bangsund Nesteng, 
Ole Kristian Sæther

Arbeidsutvalget
Torje Martnes (Observatør), Alexander Eriksson (Observatør), Gesine Fischer (Observatør), 
Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør, Fraværende ved: PM-19/59, PM-19/59.1, PM-19/59.2, PM-19/59.3, PM-19/59.4, PM-19/59.5, PM-19/59.6, PM-
19/59.7, PM-19/60, PM-19/60.1, PM-19/60.2, PM-19/60.3, PM-19/60.4, PM-19/60.5, PM-19/60.6, PM-19/60.7, PM-19/60.8, PM-19/61, PM-19/61.1,
PM-19/61.2, PM-19/61.3, PM-19/62, PM-19/63, PM-19/64, PM-19/64.1)

Fraværende: Thomas Brinck-Mortensen

Sentralstyret
Andreas Gjerstad Møllerhagen (Observatør), Nikolai Mortensen (Observatør), Peder Opsahl (Observatør)

Fraværende: Emily Johansson, Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend

Kontrollkomiteen
Bjørn-Martin Flindrum (Observatør), Jørgen Wigestrand (Observatør)

Fraværende: Menhaj Haidari

Valgkomiteen
Bendik Kaurin Evertsen (Observatør)

Møteledelsen
Oliver Korssjøen (Møteleder), Erling Relling (Møteleder), Mari Karenersen (Sekretær), Bård Ræstad, Randi Kirkeby (Sekretær)

Gjester
Gabriela Warecka (Observatør), Ann-Jeanette B Libakken (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Observatør), Harald Gotaas Fredum (Observatør), 
Cesilie Robertsen (Observatør)

Møteprotokoll
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PM-19/59
Konstituering
OTRS-sak: 
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Torje Martnes
Opphav: Konstitusjonelt

Saksfremlegg:
Innkalling, saksliste, tidsplan og fravær skal behandles, samt at møteleder, protokollfører tellekorps og to personer til å
signere protokoll for møtet skal velges.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning
Torje Martnes

PM-19/59.1

Innkalling

Saksfremlegg:
Innkalling ble sendt ut gjennom Styreportalen Admincontrol fem virkedager før møtet. 

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
1. Innkalling godkjennes

Vedtak:
1. Enstemmig vedtatt

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/59.2

Saksliste og tidsplan

Saksfremlegg:
Saksliste og tidsplan ble sendt ut i møteboken gjennom Styreportalen Admincontol

Innstilling fra sentralstyret:
01. Saksliste godkjennes
03. Omforent forslag til tidsplan godkjennes

Resterende forslag til vedtak:
02. Tidsplan godkjennes

Vedtak:
1. Enstemmig vedtatt
2. Falt til fordel for forslag 3
3. Enstemmig vedtatt

 Saksliste PM6.docx
 Tidsplan PM6.docx
 Tidsplan PM6 OF.docx

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity 
of the document.
Document ID:
CCEB0C500C17450D921F2897BA39C0CA



PM-19/59.3

Valg av møteledelse

Saksfremlegg:
Det må velges minst to personer til å føre ordet, innhente forslag til endringer og ellers administrere møtet.

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
1. Oliver Korssjøen velges som en del av møteledelsen
2. Bård Ræstad velges som en del av møteledelsen
3. Erling Relling velges som en del av møteledelsen
4. Randi Kirkeby velges som en del av møteledelsen
5. Mari Karenersen velges som en del av møteledelsen

Vedtak:
Alle forslag stemt på i blokk. Vedtatt ved akklamasjon.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/59.4

Valg av protokollfører

Saksfremlegg:
Det må velges noen til å føre protokoll for møtet

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
1. Randi Kirkeby velges til å føre protokoll for møtet
2. Mari Karenersen velges til å føre protokoll for møtet
3. Bård Ræstad velges til å føre protokoll for møtet

Vedtak:
Alle forslag stemt på i blokk. Vedtatt ved akklamasjon.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/59.5

Valg av noen til å signere protokollen

Saksfremlegg:
To personer skal velges til å signere og godkjenne protokollen for møtet

Forslag til vedtak:
1. Emily MacPherson velges til å signere protokollen
2. Eivind Thorsland velges til å signere protokollen

Vedtak:
Alle forslag stemt på i blokk. Vedtatt ved akklamasjon.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Valg

PM-19/59.6

Behandle fravær

Saksfremlegg:
Fravær meldes via nettskjema minimum fire dager før møtet. Oppmøte fremgår av Kontrollkomiteens registrering under
møtet. 

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:

Beslutning
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1. Følgende får godkjent fravær:

              - Sebastian Sandberg
              - Kaja Arielle Bergseth
              - Hannah Skjolden
              - Thomas Brinck-Mortensen
              - Menhaj Haidari

           Følgende får ikke godkjent fravær:
              - Johanne Frisk Isaksen
              - Tobias Jorde Kronborg
              - Christian Gangestad
              - Åse-Marit Kristiansen

Vedtak:
1. Enstemmig vedtatt

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

PM-19/59.7

Valg av tellekorps

Det må velges minst to personer som skal telle stemmer, både ved voteringer og valg som gjennomføres under møtet.

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
1. Medlemmene av Kontrollkomiteen velges til å sitte i tellekorpset
2. Møteledelsen velges til å sitte i tellekorpset

Vedtak:
Alle forslag stemt på i blokk. Vedtatt ved akklamasjon.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Valg

PM-19/60
Orienteringer: Status siden forrige møte
OTRS-sak: 
Saksgang: Parlamentet
Saksoppmelder: 
Opphav: Sedvane

Saksfremlegg:
Orienteringene skal gi Parlamentet innsikt i arbeidet som har vært siden siste møte i Parlamentet. Orienteringene skal
fortrinnsvis sendes inn skriftlig i forkant av møtet og leses opp av saksframlegger under møtet. 

Orienteringene blir behandlet enkeltvis.

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
1. Orienteringene tas til etterretning

Vedtak:
1. Enstemmig vedtatt

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Orientering

PM-19/60.1

Orientering fra Arbeidsutvalget (AU)
Orientering
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Skriftlig orientering:

Velferds og læringsmiljøpolitisk ansvarlig

Velferds og Læringsmiljøpolitisk ansvarlig har vært på Læringsmiljøkonferansen , og følger opp de viktige sakene fra
konferansen, som kan være av nytte for studentene på Innlandet. Spesielt tilretteleggings ordninger, og forebyggende
tiltak rundt frafall og psykiskhelse er her essensielt.  Det sees på muligheter til hvordan Rus og levevaner prosjektet kan
etableres som et større forebyggende tiltak på alle kampus. Utforming og oppfølging av Temakvelder med blant annet
presttjenesten og andre viktige aktører følges opp. 

Samfunnene er blitt støttet opp og turen gikk til Evenstad der vi opplyste om studentaktivitetsgrupper og støtte til midler.
Blæstad støttes med å utvikle en handlingsplan rundt psykiskhelse. Parlamentets innspill og vedtak til Handlingsplanen
for likestilling likeverd og mangfold er blitt inkludert i utarbeidelsen. Studenters innspill fra  helse workshopen følges opp,
og det legges vekt på konkrete tiltak for å forbedre studentenes velvære. Etablering og støtte av Lavterskeltilbud og
forebyggende arbeid gjennom et tverrfaglig samarbeid gjennom blant annet vertskommunen og sinn er Gesines største
fokus. 

Fag og forskningspolitisk ansvarlig 

Arbeidet mitt siden sist parlamentsmøte har hovedsakelig gått på korrespondanse med høgskolen om kampsakene, og
møter. Skal snart ha møte med sentrale samarbeidspartnere i høgskolen for å se hva vi kan få til fremover med
kampsakene. Fra møteforumer jeg ellers representerer har vi diskutert årshjul for utvalg, og hvordan studentenes
kampsaker burde ha automatikk i å bli meldt opp i utvalgene. Vi har diskutert retningslinjer for sammensatte
bachelorgrader, hvor etter min mening HINN er litt liberale, viktig at vi ikke blir et fristed for å skaffe bachelor. Viktig at
bachelorgrader gir mulighet for master. Det kommer snart et nytt pensumregistreringssystem, 13 emner skal bruke det til
vårsemesteret før det rulles videre ut etter hvert som det fungerer. Potensielt problem er at du ikke har tilgang til
pensum før du har tilgang til canvas, så er noe vi må følge med på i arbeidet videre. Tilrettelegging av studenter i
tillitsverv, hvor vi ser på hva som gir rett til tilrettelegging er under arbeid, det er viktig at det er enten eller, slik at det
ikke blir opp til fakultetene å tolke hvorvidt vi har rett til tilrettelegging eller ikke. Det som er litt diskusjonen per nå, er at
høgskolen sine organer gir tilrettelegging, mens det vi legger av interne møter ikke gir det (ref legg det i demokratitiden).
Forkurs i matematikk til lærerutdanning blir avviklet fra 2020, KD er i dialog med USN om å utvikle et nettbasert kurs
(men dette ville vært for å måtte ta faget som privatist for å forbedre karakter før neste års opptak). Hvorvidt 4er kravet i
matte skal fortsette er det diskusjoner på, men det står en så lenge.

Kommunikasjonsansvarlig

Siden forrige Parlamentsmøte har det hovedsakelig blitt jobbet med valg. I tillegg til å dele informasjon om dette på nett,
så har jeg vært med i valgstyret til Høgskolen og telling av stemmene til Styret, samt vært med på telling av stemmer fra
Parlamentsvalget. PM-valget kommer til å måtte evalueres slik at vi kan sette inn konkrete tiltak til neste år, da
valgoppslutningen var heller dårlig.

Jeg har lagt mer press på resten av AU for å få mer informasjon om kampsakene, og det vil forhåpentligvis blir startet en
prosess hvor det lages artikler for disse. Artiklene vil gi et bedre innblikk i hvordan vi jobber med kampsakene dere har
vedtatt.

I år, som i fjor, lager vi adventskalender! Dette vil være samme oppsett som i fjor, med et spørsmål hver dag hvor du kan
vinne gavekort i kantina hvis du har rett svar. I den forbindelse har vi vært samlet på Blæstad for å filme inn fem klipp, ett
for hver søndag i advent, pluss en ekstra for julaften, hvor vi snakker litt om de fem kampsakene. Utover dette vil det
være bilder med spørsmål for de andre dagene i advent.

Nestleder

Nestleder har siden PM5 hatt en travel hverdag. Rett etter PM5 deltok nestleder sammen med leder på NSO sin
høstkonferanse. Tiden har vært preget av budsjettforhandlinger og arbeid med revidering av samarbeidsavtalen med
høgskolen. Han har også jobbet med seksjon for studenttjenester og seksjon for studieadministrative fellestjenester med
utforming av retningslinjer for tilrettelegging ved obligatoriske arbeidskrav og eksamen for tillitsvalgte. AU har satt ned
en komité for nyttårsbord og PM-opplæring hvor nestleder ble konstituert som prosjektleder. Nestleder har også
sammen med FaFo blitt supplert inn i VK frem til parlamentsvalget. Organisasjonsutviklingsprosjektet har blitt utsatt til
nyåret som følge av frafall og mangel på tid. I tiden fremover vil nestleder jobbe sammen med
organisasjonskonsulentene for å reorganisere og forberede prosjektet for en intensiv periode som skal stå ferdig til
PM3-20. Nestleder har skrevet et neshøringssvar på egne av StInn til Fag- og forskningspolitisk komité i Norsk
Studentorganisasjon om gode eksempler på praksisordninger i høyere utdanning.

Leder

Den siste tiden har leder jobbet mye med budsjett for 2020.

Torje har vært med i komité for høgskolens forskningspris, samarbeidspris og utdanningskvalitetspris.

Torje er også oppnevnt til å sitte i vurderingskomité for såkornmidler sammen med blant annet Thomas. Såkornmidlene
skal stimulere til å fremme god utdanningskvalitet gjennom kontinuerlig utvikling og innovasjon i høgskolens utdanninger.
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Deltatt på flere konferanser, deriblant NSOs høstkonferanse som hadde tema "Det er lov å banne i kjerka". Fokus på at
studentdemokratiet skal være en plass for meningsbryting.

Fått flere erfaringer som han ønsker å dele med StInn.

Vært deltakende i flere møtefora hvor han blant annet har fått mulighet til å løfte fram våre kampsaker. Til eksempel har
han hatt møte med Cesilie Robertsen som er prosjektleder for "Rus og levevaner-prosjektet" hos SINN for å prate om
overordnet politikk innenfor studenthelse. Har også jobbet direkte opp mot høgskolen.

Torje har holdt på med forberedelser til kommende semester. AU kommer til å ha en del fokus på strategisk og langsiktig
politisk arbeid fra desember og ut vårsemesteret. revideringprosess

Møtebehandling:
Det blir etterspurt valgoppslutning blant studentene. Torje har ikke et eksakt tall, men kan informere at vi snakker ikke
prosent, men promille.

Senere i møtet kom Torje tilbake med de eksakte tallene. Helhetlig på høgskolen er det 14 718 stemmeberettigede
studenter. oppslutning

Etter etterspørsel om utdypning rundt hva AU trakk frem som gode praksisordninger til NSO, så kunne de fortelle at de
fremhevet bachelor i sports management og bachelor i idrett med spesialisering i treningsrollen. Begge hadde nylig
vunnet interne priser hos HINN.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

PM-19/60.2

Orientering fra Sentralstyret (SST)

Blæstad

1. Emneevaluering. Det jobbes videre med å få en god evaluering av emner ved Blæstad
2. Arbeidsgruppe for psykisk helse

Evenstad

Budget 2020

1. Vedtatt

SR.Ev-19/14 Course evaluation

1. Delvis vedtatt (2 punkter utsatt til 6. ordinære)

SR.Ev-19/15 Use of the reading room

SR.Ev-19/16 Use of the student council- and society office

Våren 2019 sluttet daværende instituttleder Kristin Gangås på dagen. Kaja Johnsen tok over stillingen som fungerende
instituttleder. Stillingen som instituttleder for skog- og utmarksfag ble utlyst, og nå nydelig har Nils Kvilvang tatt over som
ny instituttleder.

Det holdes på å utarbeide et fullstendig årshjul for 2020.

Rena

1. Ny leder og fult styre.
2. Parlaments valg og høyskolesyre valg.
3. Møter med kommunen kommer

Det ble valgt inn ny leder av studentrådsstyret 6 november. Tobias Kronborg ble da valgt inn og da var det manglende
nestleder, men det ble fylt av Michelle. Hun hadde markedsførings ansvarlig verv og det ble fylt av Celina. Så nå er det
fult styre på Rena. Det har vært mye arbeid med valg av PM og Høgskolestyret. Der Rena fikk 10/10 i PM og 2/4 i
høgskolestyre. Vi er i kontinuerlig kontakt med kommunen angående Arena bar og jobber aktivt med å følge opp saken.
Nytt møte med kommunen skjer først neste uke.

Lillehammer

- SRS Lillehammer har de siste ukene hatt stand for å øke valgdeltagelse, med et bidrag av nydelige boller fra kantina
som incentiv (bestikkelse). Vi satt også opp to separate valg "lokaler" og drev aktiv kampanje gjennom facebook og
instagram.
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- Vi har hatt et møte med Kantina og diskutert mulig ommøblering for å unngå kork ved vannkokere/mikro. Det skal være
et møte til med dem før en konkret plan blir tatt videreført til Drift. 

- Vi har også fått et nytt styremedlem i Peder Magnussen, ettersom Stian Skjelstad måtte trekke seg av personlige
grunner.

Hamar

Siden forrige PM har følgende ting skjedd på studiested Hamar

En sak vedrørende problemer rundt kvaliteten på et studieprogram har blitt meldt inn, og både et informasjonssamlings
møte har blitt holdt og en Arbeidskomite har blitt utvalgt til å jobbe videre med saken, studentrådssleder og nestleder
fungerer som rådgivere til denne komiteen.

(Grunnlag for disse tiltakene dersom ønsket av PM: Problemene har blitt meldt inn flere ganger over de siste årene
gjennom høgskolens kvalitetssystem til liten til ingen nytte og derfor prøves det nå å få gjennomslag på denne måten)

Vi har hatt et seminar for hvordan å best kunne fremme StInn’s kampsaker i løpet av det kommende året ved å lage et
års hjul og en årsplan.

Årets siste studentrådsmøte har blitt holdt og der kom det fram at studentene ved studiested Hamar at det har blitt
opplevd mange frustrerende problemer spesifikt vedrørende at det ikke er noen standard på utformingen av canvas fra
emne til emne, som administrasjonen ved studiested Hamar er svært positiv til.

Det har vært et frafall fra Studentrådsstyret Hamar og stillingen vil bli fylt ved neste studentrådsmøte.

SRS Hamar jobber blant annet med en sak angående BLU 1-7 og med å rekruttere for å fylle Hamars 3 resterende vara
stillinger til neste års parlament

Elverum

Vi hadde årets siste tillitsvalgtsmøte 30 oktober hvor vi orienterte de tillitsvalgte om status på universitetsstatus, om
nokuttilsynet, og ansettelse av studentombud. Vi oppfordret også de tillitsvalgte om å spre informasjon om
studiebarometeret.

På Elverum foregår det et forskningsprosjekt hvor de tester ut et visuelt medisinrom i VR for at sykepleierstudentene
skal få øvd seg på medisindosering. Kullet etter jul skal teste ut dette pilotprosjektet. Dette er også et prosjekt som er
omtalt i media både på tv og aviser.

Møtebehandling:
Parlamentet ønsker en mer detaljert skriftlig orientering, da det ikke er lett for de som ikke får det utdypede fremlegget
på parlamentsmøtet å forstå hva det er snakk om. De skriftlige orienteringene i sakspapirene ble oppdatert med hensyn
til dette.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

PM-19/60.3

Orientering fra Kontrollkomiteen (KK)

Se vedlegg

 Skriftlig orientering [KK-19.PM6].pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Orientering
Bjørn-Martin Flindrum
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PM-19/60.4

Orientering fra Valgkomiteen (VK)

På PM3-19 ble Bendik Evertsen, Dag Emmanuel Fredriksen og Mari Karenersen valgt til å sitte i valgkomitéen (VK) i
perioden 19/20. VK konstituerte Mari Karenersen som leder. Etter PM5-19 ble det stilt spørsmål om Dag Emmanuel
Fredriksen var uglid som følge av vedkommens rolle i VK sett i lys av parlamentsvalget, hvor vedkommende stilte til valg.
Dag Emmanuel trakk seg fra VK for å unngå disse utfordringene. 22.10.2019 ble Mari Karenersen ansatt som
studentassistent. Av stillingsutlysningen ble det lagt krav om egnethet, herunder at en ikke kan inneha verv knyttet til
StInn i perioden personen er ansatt. Av denne grunn trakk Mari Karenersen fra alle engasjement i StInn. Dette
inkluderer lederverv i VK og SRS Rena, samt sine medlemskap i organisasjonsutviklingsprosjektets arbeidsgruppe og
valgstyret til Høgskolen i Innlandet.

Etter dette utarbeidet kontrollkomitéen etter forespørsel fra arbeidsutvalget et rundskriv som la føringer for videre arbeid
for VK. Av StInn-rundskriv KK - 6/2017 gis AU adgang til å supplere VK med medlemmer fra AU for å utføre de
oppgavene organet er pålagt jf. Valgreglementet § 5. På AU-møte 13.11.2019 under saken AU-111/19 ble Alexander
Eriksson og Thomas Brinck-Mortensen supplert inn i VK frem til suppleringsvalget til parlamentet blir gjennomført. Det
nysupplerte VK fikk oppgave å innstille supplerende kandidater til verv omfavnet av valgreglementets § 5. VK
gjennomførte sitt konstituerende møte den 19.11.2019. Alexander Eriksson ble konstituert som leder i perioden angitt av
AU-111/19. Møtet vedtok også føringer for valgprosessen med følgende frister;

1. Stillingene skulle utlyses 19.11.2019
2. Frist for å bli vurdert av VK til valg av delegasjonsleder til LMNSO og suppleringsvalg til VK var lørdag 23.

november 2019 kl. 12:00.
3. Kandidater som stilte før ovennevnte frist skulle intervjues søndag 24. november
4. Innkalling til intervju skulle sendes til kandidatene lørdag 23. november.
5. Kandidatene skulle få direkte tilbakemelding på VK innstillingsarbeid mandag 24. november
6. Innstillingene skulle offentliggjøres etter alle kandidater hadde blitt informert.

VK gjennomførte to fulle dager med møter 23.11 og 24.11. Lørdagens arbeid fokuserte på strukturering av
innstillingsprosessen, utarbeidelse av intervjuguide for hver enkelt kandidat, rekrutteringsarbeid som følge av
manglende kandidatur og planlegging av videre arbeid.  Søndagen var alt fokus på intervju, vurdering, innstillingsarbeid
og arbeid med orienteringer.

Ingen kandidater meldte sitt kandidatur innen fristen for å bli vurdert av VK. Etter VK ble gjort oppmerksom på dette, ble
det lagt ned en betydelig innsats for å rekruttere kandidater. 12 personer ble spurt, hvorav 10 avslo forespørselen og to
meldte en uforpliktende interesse. VK har av denne grunn ingen kandidater til dette vervet.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Orientering
Alexander Eriksson

PM-19/60.5

Orientering fra Høgskolestyret

Vi har mottatt skriftlig orientering fra studentrepresentant i høgskolestyret, Kristin Aldridge. 
Hun har bedt om å få innspill dersom det er noen som har bemerkninger til det som står i vedlagt dokument. 
Eventuelle innspill kan overleveres via leder av StInn. 

 Orientering_fra_høgskolestyremøte_13.11.19.docx

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Orientering
Torje Martnes

PM-19/60.6

Orientering fra SINN

Prosjektleder for "Rus og levevaner-prosjektet" orienteter parlamentet om arbeidet med prosjektet. 
Cesilie sitter også i "Referansegruppe for SINNs strategiarbeid rundt fremtidens studenthelse". Det blir i tillegg orientert
om det generelle helsetilbudet i SINN. 

Møtebehandling:
SINN har hatt prøveprosjekt i Østerdalen (Evenstad og Rena), men håper på å få utvidet til hele Innlandet etter hvert. De
gjennomfører flere workshoper og kurs, samt mange intervju for å kartlegge situasjonen. De kommer til å samarbeide
med Randi Kirkeby om å utarbeide hvordan en bedre fadderuke kan se ut.

Cesilie ønsker å samarbeide med StInn, ved at StInn er en politisk pådriver, og legger strategier for hvordan ting kan
gjennomføres.
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Gesine er opptatt av at det jobbes med forebyggende tiltak, og at SINN ikke kan være alene med de som sliter med
rusproblemer. Fokus på fadderuka er bra, men det er viktig med opplegg igjennom hele året. Det er også viktig at
vertskommunene og helsetjenestene tar et større ansvar i denne problemstillingen. Det finnes heller ingen
kontaktperson for studenter som blir anmeldt for ulovlig rusmidler, noe som kan føre til at studentene blir dobbeltstraffet.

Cesilie sier det største fokuset er å styrke «nei-gruppa» og de som er på vippen, så de ikke starter med narkotika.

Det blir spurt hvorfor prøveprosjektet ble gjennomført på Rena og Evenstad? Svaret er fordi det var begrenset med
midler, så de bestemte seg for å begrense seg til bare der.

Det har blitt gjennomført flere intervjuer, som skal bli sendt til StInn når de er ferdig transkribert. Disse intervjuene viser
en sammenheng mellom rusmisbruk og sterke følelser av isolasjon. Det er derfor viktig å jobbe for å skape mer
tilhørighet blant disse studentene.

Parlamentet spør hvor StInn burde rette sitt fokus som politisk pådriver for dette prosjektet? Det å rådgi SINN om hvor de
bruker resursene sine på dette prosjektet er nyttig, samt diskutere problemstillingen opp mot høgskolen.

Etter at Cesilie er ferdig med orienteringen rundt prosjekt Rus- og levevaner, så kommer Torje med en oppdatering på
orienteringen SINN hold på forrige parlamentsmøte. Der kom det spørsmål som ikke kunne bli svart på stående fot, og
ble lovet å komme med svar senere. Dette løftet ble innfridd.

Boliger for handikappede på Rena. Vi har ingen per i dag, men kan tilpasse/bygge om bolig ved behov. Dette vil
ta noe tid, og vi ber om at vedkommende det gjelder tar kontakt med SINN ved Unni Vandevjen på e-post
unni.vandevjen@sinn.no eller mobil 90 70 35 26.

Dekning av mobilt bredbånd for utenlandsstudenter på deres opprinnelige abonnement. Her er det vanskelig å gi
et konkret svar, da dette varierer fra abonnement til abonnement. Men prinsipielt vil vi kunne dekke kostnader i
tråd med den kompensasjon som er informert om tidligere. Dette forutsetter at en har meldt inn feil på nettet.
Kontaktperson er cathrine.sagstuen@sinn.no eller telefon 92 22 89 94.

Emily påpeker at det siste spørsmålet handlet om at å få tilgang på SINNs nettverk via internasjonale nummer. I dagens
løsning må en bruke tekstmelding for å få tilgang, og kun norske nummer kan benyttes.

 Presentasjon parlamentsmøtet 26.11 SINN.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

PM-19/60.7

Orientering fra andre råd og utvalg

Ingen melder seg.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Orientering

PM-19/60.8

Orientering om nasjonal studentpolitikk

Ikke mye har skjedd i det siste. Det viktigste er NSOs stadsbudsjettkrav for 2020. Fleste av kravene fra 2019 er
videreført uten endringer. Kampen for studiestøtte på 1,5 G pågår. Kampen for 11 måneders studiestøtte er nå i mål.
NSO kjemper fortsatt mot konverteringsordningen. 

Det blir gitt tilskudd til 3000 studentboliger årlig. Dessverre bygges bare halvparten, til tross for at tilskuddene er der.
Studentsamskipnadene er ikke på ballen om å søke, og bygger ikke boliger som er billige nok til at de kan innfri.
Renoveringer blir ikke gitt tilskudd fra staten. Dette har ikke StInn politikk på, men burde ha det.

Staten ønsker ikke å støtte renovering av bygg, da selv en renovering vil ikke dekke dagens standard på bolig. Ofte må
du bygge nytt for å nå denne standarden. Debatten er ikke svart-hvitt, men det er viktig å ha en mening i saken.

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Orientering
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PM-19/61
Revidering av vedtektene: Andregangsbehandling
Bakgrunn:
Det er kommet inn et forslag om endring av vedtektene. Jf. tolkning fra KK er en sak oppmeldt når endringsforslag er
sendt til StInn postmottak, og det er derfor blitt meldt opp en sak med bakgrunn i innsendt endringsforslag.

Saksframlegg:
Jf § 10.1 Endring av vedtekter 
Vedtektene endres ved at man behandler og innstiller endringsforslagene på et parlamentsmøte, og vedtas på det
påfølgende møtet. Vedtak om endring krever to tredjedels flertall i parlamentet. Hvis endringsforslagene ikke vedtas på
det påfølgende møtet vil forslaget falle selv om det ble innstilt vedtatt på det første.

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
Parlamentet reviderer vedtektene

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/61.1

Forslag 1

Forslagsstiller: Per Andreas Frøiland

Innstilt vedtatt ved PM5

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

 Endringsforslag SSt Per andreas rev.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/61.2

Forslag 2

Forslagsstiller: Thomas Brinck-Mortensen

Innstilt vedtatt ved PM5

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

 Skjema for endringsforslag vedtekt rammebudsjett.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning
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PM-19/61.3

Forslag 3

Forslagsstiller: Dag Emmanuel Fredriksen

Innstilt vedtatt ved PM5

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

 Endringsforslag - Vedtekter - Redaksjonell.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/62
Langtidsplan for forvaltning av egenkapital
OTRS-sak: 
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Arbeidsutvalget
Opphav: Vedtektsfestet

Bakgrunn:

Saksframlegg:
Se vedlagt dokument. 

Kommentar fra Sentralstyret:
SST ønsker ikke at Parlamentet skal vedta langtidsplanen for forvaltning av egenkapital siden strategiplanen ikke er
utfyllende nok. Forvaltningsstrategien legger seg på et detaljert nivå ved å forklare flere økonomiske begreper. Derimot
forklares ikke begrepene på en slik måte at vi kan se sammenhengen mellom begrepene og hvordan de er relevant for
StInn. For eksempel «Soliditet», der står det «Kjennetegn på god soliditet er høy egenkapitalandel, god inntjening, god
avkastning, god finansieringsstruktur og god likviditet.» Det er forskjell på høy egenkapitalandel, og de andre
kjennetegnene, for oss i en studentorganisasjon enn f.eks. Høgskolen. Derfor bør det fremgå hva som legges i god
likviditet og soliditet er for oss i StInn. Derfor føles det ut som summen på 200 000, som AU foreslår at egenkapitalen
skal ligge på, kommer litt ut av det blå. I tillegg står det ingen steder i strategien hvor mye egenkapitalen er på per nå,
november 2019, som skal være på ca. 1,5 millioner (ble vi informert om under SST6). Derfor er det dessverre litt få
detaljer i forvaltningsstrategien, spesielt når det er snakk om å bruke 1,3 millioner kroner. En strategi på 6 linjer er
dermed for lite ved så store summer.

SST er for baktanken bak forvaltningsstrategien og støtter kravene til investeringene, men merker at hele strategien er
forhastet og skrevet for dårlig. Når det er snakk om en sum på minst 1,3 millioner korner ønsker SST at det er en bedre,
mer detaljert og fullkommen strategi.

Møtebehandling:
Kommentaren fra SST blir støttet i Parlamentet, og dokumentet ønskes ikke å godkjennes uten de etterspurte
endringsforslagene.

Erling forteller om sine tanker rundt bruk av egenkapital. Penger ikke har en verdi dersom de ikke blir brukt. Han mener
at å ha en egenkapital som lar oss gå 1/3 igjennom året uten driftsinntekter er et fint nivå. Han har kommet med forslag
til investeringer til Arbeidsutvalget. Det er viktig å kjøpe kvalitet når en først kjøper. Erling tenker det viktigste er å ha en
plan for hva en skal gjøre. En skal ikke føle seg tvungen til å bruke penger, men også ikke låse seg til små summer når
en skal kjøpe kvalitet.

Alexander oppfordrer Parlamentet til å instruere Arbeidsutvalget til å utarbeide dette på nytt, med punkter på hva de
ønsker, dersom de ikke føler seg kvalifisert til å skrive endringsforslag. Han påpeker også at i siste setning av forslaget
står det en rekke summer som er beregnet ut i fra kontostatus når saksfremlegget var skrevet. Dette bør Parlamentet se
bort fra, ettersom det ikke er reelle tall til saken.

Det kommer frem i diskusjonen at føringene gitt i dokumentet vil i alle høyeste grad bli bindende. Og mens fremtidige
Parlament har muligheten til å endre disse føringene, så kommer de nok til å være ytterst forsiktig med det.

Dag ønsker en endring som tillater prøveperioder for å undersøke om noe fungerer å bli sett på som en investering. Det
nåværende dokumentet tillater ikke det, med unntak av utviklingsprosjekt. 

Eloisa etterspør hvor mye egenkapitalen ligger på. Alexander forteller at dette er et tall som beveger seg mye, og er
enklest å si etter en gjennomgang av regnskapet. Tallet ligger rundt 1,5 millioner.

Nere synes dokumentet er forhastet, merker at Parlamentet ikke diskuterer dokumentet spesifikt, og at bakbenken
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forsvarer det. Kommentaren fra SST ser da ut til å være korrekt.

Innstilling fra Sentralstyret
02. Parlamentet vedtar ikke langtidsplan for forvaltning av egenkapital

Resterende forslag til vedtak:
01. Parlamentet vedtar langtidsplan for forvaltning av egenkapital
03. Arbeidsutvalget tar med seg innspill fra parlamentsmøtet og jobber videre med dokumentet, som behandles igjen på
PM1 i 2020.

Vedtak:
1. Falt til fordel for forslag 2
2. Enstemmig vedtatt
3. Enstemmig vedtatt

 Vedlegg til sak om forvaltningsstrategi for EK.pdf
 PM-1962 forslag3 Anette og Eloisa.docx

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari
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PM-19/63
Suppleringsvalg til valgkomitéen
OTRS-sak: 
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Arbeidsutvalget
Opphav: Arbeidsutvalget

Bakgrunn: 
Vi er nødt til å gjennomføre suppleringsvalg til valgkomiteen, grunnet at to av tre medlemmer av valgkomiteen har
trukket seg.

J.f §5 i valgreglementet skal VK innstille på kandidater til verv i de øverste organene i Studentorganisasjonen.
Valgkomiteen i Studentorganisasjonen i Innlandet (StInn) skal aktivt oppsøke og innstille på kandidater til verv som angitt
i punkt 5, valgreglement og vedtekter.

Saksframlegg:
StInn trenger at vi har en fulltallig valgkomité, med tanke på arbeidet som gjøres gjennom året og særskilt valg til
sentrale organer på våren.

Hvordan stille til valg

Kandidater til vervene anbefales å melde sitt kandidatur ved å laste ned og fylle inn valgskjemaet som du finner på våre
nettsider, og sende det til stinn@inn.no innen 23. november 12:00 for å kunne bli vurdert av sittende valgkomité. Merk
e-posten «Valg til Valgkomiteen». Intervjuene vil gjennomføres søndag 24. november, og kandidatene kalles inn til
intervju lørdag kveld. Kandidatene vil motta sin innstilling i løpet av mandagen, innstillingene vil deretter bli publisert
offentlig. Det er mulig å melde sitt kandidatur til vervet helt frem til valget starter. 

Om prosessen

1. Stillingene ble utlyst 19.11.2019
2. Frist for å bli vurdert av VK til valg av delegasjonsleder til LMNSO og suppleringsvalg til VK var lørdag 23.

november 2019 kl. 12:00.
3. Kandidater som stilte før ovennevnte frist skulle intervjues søndag 24. november
4. Innkalling til intervju skulle sendes til kandidatene lørdag 23. november.
5. Kandidatene skulle få direkte tilbakemelding på VK innstillingsarbeid mandag 24. november
6. Innstillingene skulle offentliggjøres etter alle kandidater hadde blitt informert.

VK gjennomførte to fulle dager med møter 23.11 og 24.11. Lørdagens arbeid fokuserte på strukturering av
innstillingsprosessen, utarbeidelse av intervjuguide for hver enkelt kandidat, rekrutteringsarbeid som følge av
manglende kandidatur og planlegging av videre arbeid.  Søndagen var alt fokus på intervju, vurdering, innstillingsarbeid
og arbeid med orienteringer.

Kandidater

Ingen kandidater meldte sitt kandidatur innen fristen for å bli vurdert av VK. Etter VK ble gjort oppmerksom på dette, ble
det lagt ned en betydelig innsats for å rekruttere kandidater. 12 personer ble spurt, hvorav 10 avslo forespørselen og to
meldte en uforpliktende interesse. VK har av denne grunn ingen kandidater til dette vervet.

Møtebehandling:
Valgkomiteen mottok et kandidatskjema fra Fatema Al-Musawi etter den gitte fristen. Mens hun ikke får muligheten til å
bli innstilt av Valgkomiteen, så får hun stille som en kandidat til valget.

Dag Emmanuel Fredriksen melder seg som kandidat. Han måtte trekke seg på grunn av parlamentsvalget, og ønsker å
stille igjen nå som valget er over. Han synes det han fikk være med på i Valgkomiteen før han måtte trekke seg var
spennende, og ønsker å få fortsette i komiteen.

Forslag til vedtak:
1. Parlamentet gjennomfører suppleringsvalg til Valgkomiteen.
2. Fatema Al-Musawi velges som medlem i Valgkomiteen
3. Dag Emmanuel Fredriksen velges som medlem i Valgkomiteen

Vedtak:
Forslag 2 og 3 blir tatt i blokk. Vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 1 blir enstemmig vedtatt.

 Kandidatskjema - Valgkomiteen - Fatema Al-Musai.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)
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Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

PM-19/64
Behandling av budsjett for 2020
OTRS-sak: 
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Arbeidsutvalget
Opphav: vedtektsfestet

Bakgrunn
Jf. vedtektene §2.5 andre ledd andre punktum, skal parlamentet godkjenne rammebudsjett for kommende år ved andre
ordinære møte før budsjettårets start. Dette ville normalt sett vært ved PM5. AU besluttet at endelig budsjettforslag for
2020 skulle legges fram ved PM6 slik at det ble mulig å innhente budsjettinnspill til budsjettet ved PM5. Forsinkelsen har
oppstått på bakgrunn av en ekstraordinært hektisk periode i høst og AU vil tilrettelegge for at neste års AU ikke havner i
samme situasjon.

Saksframlegg
Budsjettet legger rammene for vår virksomhet gjennom året og er et av de viktigste styringsverktøyene for
organisasjonen. StInn mottar årlig 700 000 kroner i driftsmidler fra Høgskolen. Disse midlene er fordelt på ulike rammer i
budsjettet basert på innspill som har kommet gjennom innspillsrunder i AU, SST og PM. Bak alle rammer i budsjettet
ligger det flere detaljkontoer som igjen kan brytes ned til spesifikke aktiviteter/hendelser. 
Parlamentet skal kun ta stilling til tallene i rammebudsjettet, men for at delegatene skal ha mulighet til å sette seg mer
inn i hva som inngår i de ulike rammene, har vi lagt ved kontoplanen til StInn. Eventuelle spørsmål om hva som inngår i
de enkelte postene i ramme- og detaljbudsjettet kan stilles under parlamentsmøtet, men vi oppfordrer til å ha en
overordnet diskusjon om organisasjonens økonomi.

AU mener at budsjettforslaget som vi legger fram vil sikre en forsvarlig drift av organisasjonen det kommende året.
Rammebudsjettet ivaretar vedtektsfestet aktivitet og AU har forsøkt å etterkomme prioriteringene som ble frontet av
parlamentet ved PM5. For å opprettholde et visst handlingsrom har vi budsjettert med å gå tilnærmet 70 000 i minus på
driftsbudsjettet i 2020. Bakgrunnen for dette er at vi gjennom flere år har opparbeidet oss en stadig større egenkapital.
Ved å budsjettere med minus motvirker vi trenden med bygging av egenkapital.

I 2020 er det dessuten planlagt å investere for tilnærmet 350 000 kroner. Investeringene gjøres som første ledd på vei
mot å bygge ned StInns egenkapital til ønsket nivå og må ses i sammenheng med forvaltningsstrategien for egenkapital.

Det planlegges også innkjøp av profileringsartikler for 200 000 kroner. Profileringsartiklene skal fordeles over tre år. 

Møtebehandling:
Arbeidsutvalget har tatt høyde for prioriteringene Parlamentet gjorde på forrige parlamentsmøte. Der prioriterte de
interne prosesser, tiltak for kulturbygging, opplæring, og informasjonsarbeid og rekruttering. Tallene for disse
prioriteringene ligger vedlagt i protokollen.

Parlamentet ønsker ved fremtidige budsjettbehandlinger å ha detaljbudsjettet tilgjengelig, så en vet hva som inngår i de
forskjellige postene, og kan gjøre et mer informert valg.

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
1. Parlamentet vedtar budsjett for 2020

Vedtak:
1. Enstemmig vedtatt

 Budsjettforslag 2020.docx
 Kontoplan 2020.pdf
 Budsjettprioriteringer fra Parlamentet etter PM5.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari
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PM-19/64.1

Endringsforslag 1

Forslagsstiller: Eivind Thorsland

Vedtak:
Ble trukket før votering

 PM-1963 Eivind.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Ida Karoline K. Kjønsberg (Observatør), Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian
Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson,
Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend, Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/65
Oppnevning av delegasjon til landsmøtet i Norsk studentorganisasjon
OTRS-sak: 
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Arbeidsutvalget
Opphav: Arbeidsutvalget

Bakgrunn:
I april hvert år avholdes landsmøtet til Norsk studentorganisasjon (LMNSO). I tradisjonen tro er landsmøtet lagt til
Tønsberg. Ca. en måned før landsmøtet gjennomføres det et formøte hvor NSO gir en innføring i relevante saker som
skal opp på landsmøtet. I tillegg pleier hver enkelt delegasjon å ha egne forberedende møter.

Fra NSO sine nettsider:
"Landsmøtet (LM) er NSOs øverste organ. Her tas de viktigste beslutningene i organisasjonen. Landsmøtet arrangeres
én gang i året og består av representanter fra alle medlemslagene i NSO.
Landsmøtet vedtar styrende politikk, inkludert handlingsplan, rammebudsjett og politiske plattformer. Landsmøtet velger
også arbeidsutvalget, sentralstyret og de politiske og organisatoriske komiteene.
Tilsammen har medlemslagene 181 delegater (personer med stemmerett). Antall delegater fra hver
utdanningsinstitusjon avhenger av hvor mange studenter det er ved institusjonen. I tillegg deltar en rekke observatører
og gjester på landsmøtet."

Landsmøtet er en spennende arena hvor man blir kjent med mange nye mennesker, knytter nettverk, lærer mye nytt om
utdanningspolitikk, lærer å håndtere store informasjonsmengder på kort tid, og hvor man kan utfolde og utfordre seg
selv.

For mer lesing om landsmøtet, følg denne linken: https://www.student.no/om-nso/organisasjonskart/landsmotet/.

Saksframlegg:
Jf. valgreglementet §5 skal parlamentet velge delegater til landsmøtet i NSO. 
Det skal også velges en delegasjonsleder. 

Fra NSO sine vedtekter, § 4.4 Delegater:
"Medlemmene velger selv sine delegater med tilhørende varaer i det øverste valgte studentorganet ved institusjonen,
eller ved direkte valg avholdt av og blant studentene ved institusjonen. Det bør velges en vara per delegat."

Utdrag fra nettsiden om delegalister ved LMNSO:
"På listen over delegater må medlemslaget oppgi hvem som er delegasjonsleder. Det er denne personen vi henvender
oss til for spørsmål om delegasjonen, for eksempel om påmeldinger og dersom det behov for å gi praktiske beskjeder
før og under møtet. Selv om det ikke er et krav, anbefaler vi at delegasjonslederen selv er delegat, blant annet fordi
personer uten stemmerett ikke blir plassert sammen med delegasjonene i landsmøtesalen." 

Studentdemokratiet tilknyttet Høgskolen i Innlandet kan oppnevne totalt 10 delegater (inklusive delegatleder). Vi kan
også oppnevne opp til 10 varaer, hvor vi får mulighet til å betale selv for at én vara skal være med på landsmøtet med
observatørstatus (forslags- og talerett). Denne personen blir i så fall plassert på amfiet i annen etasje.

Du kan lese mer om delegatfordeling på https://www.student.no/lm10/lm10-delegater/. 

Hvordan stille til valg:
Delegasjonsleder blir valgt på det førstkommende parlamentsmøtet, som skjer 26. november på Blæstad. Kandidater til
vervene anbefales å melde sitt kandidatur ved å laste ned og fylle inn kandidatskjema som ligger på våre nettsider, og
sende det til stinn@inn.no innen 23. november 12:00 for å kunne bli vurdert av sittende valgkomité. Merk e-posten
«Valg til delegasjonsleder LMNSO». Intervjuene vil gjennomføres søndag 24. november, og kandidatene kalles inn til
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intervju lørdag kveld. Kandidatene vil motta sin innstilling i løpet av mandagen, innstillingene vil deretter bli publisert
offentlig. Det er mulig å melde sitt kandidatur til vervet helt frem til valget starter.

Av valgreglementets § 5, skal VK innstille på kandidater til verv i de øverste organene i Studentorganisasjonen og
samarbeidsorganisasjoner. Valgkomiteen i Studentorganisasjonen i Innlandet (StInn) skal aktivt oppsøke og innstille på
kandidater til verv som angitt i punkt 5 i valgreglement.

For at kandidatene skulle få innstilling måtte eventuelle kandidater stille innen 23.11.19 kl 12:00 ved å sende sitt
kandidatur på e-post til stinn@inn.no .

Følgende kandidater meldte sitt kandidatur innen tidsfristen og ble vurdert av VK:

Delegasjonsleder LMNSO – Torje Martnes

En enstemmig valgkomité innstiller på Torje Martnes som delegasjonsleder til LMNSO. Torje Martnes har lang erfaring og
kjennskap til StInn i roller som studentrådsleder på Blæstad i flere perioder, medlem av SST og nå som leder av StInn.
Torje var i 2018 medlem av StInns delegasjon til LMNSO. Han har som leder av StInn deltatt på en rekke arrangement
og møter på nasjonalt nivå i studentpolitikken, samt møter og konferanser med statsråd og andre toppledere i offentlig
og privat sektor. Torje har med dette en bred og solid erfaring som han reflekterte rundt i intervjuet med VK. 

Torje har en smittende glede og et engasjement som gjør han til en naturlig leder. Han har en god evne til å lytte til
andres meninger og komme med reflekterte tilbakemeldinger som spiller de rundt ham gode. Samtidig som han ikke
redd for å si sine meninger. Torje har gode retoriske egenskaper som en ser etter i enhver leder. Disse egenskapene
har vist seg verdifulle i sin politiske karriere.

I valgkomitéens intervju ble kandidaten utfordrer på en rekke scenarier som en delegasjonsleder kan stå ovenfor. Her
trekker han inn sine refleksjoner rundt lignende hendelser, hvor han presenterer flere løsninger på hvert scenario, hvor
han også resonnerer rundt hvilke konsekvenser som disse kan bringe. Dette er en egenskap valgkomitéen mener er en
essensiell i en slik lederrolle. Det kommer tydelig frem at han har satt seg godt inn i rollen som delegasjonsleder, og har
en tydelig plan på hvordan arbeidet skal utføres.

Kommentar fra sentralstyret:
SST ser det som mest hensiktsmessig at valg av delegater til LMNSO flyttes til PM1/2020 grunnet ønsket om at alle
studenter skal ha mulighet til å stille til valg. Vi ser det som for kort tid frem til PM6/2019 for å gi studentene mulighet til å
stille informert til dette valget, og ønsker derfor endringen ovenfor.

Møtebehandling:
Det gjøres klart at delegasjonsleder ikke nødvendigvis må være delegat, og hvor vidt de er delegat kan bli utsatt til selve
delegasjonsvalget som kan bli utsatt.

Innstilling fra sentralstyret
04. Valg av delegater flyttes til PM1 2020

Resterende forslag til vedtak:
1. ____ velges som delegasjonsleder
2. Følgende personer velges til å delta på landsmøtet som delegater
3. Følgende personer velges som varaer i prioritert rekkefølge

Vedtak:
1. Torje Martnes velges ved akklamasjon
2. Falt til fordel for forslag 4
3. Falt til fordel for forslag 4
4. Enstemmig vedtatt

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian
Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson, Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend,
Menhaj Haidari
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PM-19/66
Revidering av stillingsinstruksene
OTRS-sak: 20041682
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Dag Emmanuel Fredriksen
Opphav: Dag Emmanuel Fredriksen

Bakgrunn:
Det er kommet inn et forslag om endring av stillingsinstruksene. Jf. tolkning fra KK er en sak oppmeldt når
endringsforslag er sendt til StInn postmottak, og det er derfor blitt meldt opp en sak med bakgrunn i innsendt
endringsforslag.

Saksframlegg:
Jf. § 9.5 Vedtak, endring og strykning av styringsdokumenter:

Parlamentet vedtar, endrer og stryker instruksene i parlamentsmøter med simpelt flertall.

Møtebehandling:
Det påpekes at mens det ikke står noe om innstilling på skjemaene for endringsforslag, så har begge forslagene blitt
innstilt vedtatt av Sentralstyret.

Forslag til vedtak/innstilling fra Sentralstyret:
Parlamentet reviderer stillingsinstruksene

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian
Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson, Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend,
Menhaj Haidari

Beslutning

PM-19/66.1

Forslag 1

Forslagsstiller: Dag E. Fredriksen

Innstilt vedtatt av SST

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

 Skjema_for_endringsforslag_stillingsinstrukser_-_1.docx

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian
Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson, Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend,
Menhaj Haidari

PM-19/66.1.1

Forslag 2

Forslagsstiller: Dag E. Fredriksen

Innstilt vedtatt av SST

Vedtak:
Enstemmig vedtatt

 Skjema_for_endringsforslag_stillingsinstrukser_-_2.docx

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian
Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson, Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend,
Menhaj Haidari
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PM-19/67
StInn’s forhold til prosjekt for sammenslåing av Studentsamfunnene i Innlandet
OTRS-sak: 20041674
Saksgang: Sentralstyret
Saksoppmelder: Oliver Korssjøen, prosjekt for fusjonering av Studentsamfunnene i Innlandet
Opphav: Studentsamfunnene i Innlandet

Bakgrunn:
For et par år siden fusjonerte Høgskolene, Studentsamskipnadene og Studentorganisasjonene i Hedmark og Oppland.
Jeg er av den oppfatning, at det allerede nå har begynt å bære frukter. Sterkere fagmiljøer, stordriftsfordeler som fører til
sparte penger, profesjonalisering, større grad av gjennomslag - dette er noen av fordelene StInn, Høgskolen og
samskipnaden har kunne nyte godt av som resultat av fusjonene. I løpet av den tiden hvor disse seks partene ble til tre,
hadde også Studentsamfunnene et ønske om å fusjonere, med en tanke om de også kunne bli “sterkere sammen”. I dag
er de dessverre fortsatt ikke fusjonerte. Når prosjektet startet for første gang hadde ikke Høgskolen og Samskipnaden
landet på hvordan de selv skulle driftes og kunne i langt mindre grad beskrive hvordan de ville forholde seg til
Studentsamfunnene i tiden fremover. Oppsummert kan man si at det rett og slett manglet økonomisk støtte til å
gjennomføre prosjektet og at Høgskolen og Samskipnaden ikke kunne garantere fortsatt støtte dersom Samfunnene
endret seg på noen betydelig måte. Prosjektet ble derfor lagt på is og Studentsamfunnene forholdt seg som seks
separate organisasjoner inntil videre.

Når Høgskolen og SINN etterhvert hadde funnet ut av hvordan de ville videreføre støtten til Studentsamfunnene hadde
de ikke noe felles studentorgan å gå til, annet enn Studentparlamentet. På grunn av dette ble det StInn som måtte tre
frem og fylle rollen som overordnet organ for samarbeid med SINN og HINN og for fordelingen av midler til Samfunnene.

For å sikre økonomisk støtte til- og trygghet for Studentsamfunnene ble det utarbeidet samarbeidsavtaler mellom StInn,
HINN og SINN. Avtalen mellom StInn og SINN er det som førte til det som i dag er velferdsfondet. Naturligvis, kanskje, er
dette fondet i dag rådet over av StInn - og det må nevnes at den jobben StInn har gjort for å sikre Studentsamfunnenes
fortsatte drift har vært utrolig viktig. Uten velferdsfondet hadde aktiviteten på de forskjellige studiestedene vært
betraktelig redusert og studentene hadde hatt langt færre arenaer for å bli kjent, oppdage interesser, mosjonere… Kort
forklart; studentvelferden i Innlandet hadde klart seg særdeles dårlig uten.

Nå har Studentsamfunnene vedtatt et mandat for “prosjektgruppa” som har som sitt oppdrag å lede en fusjon av disse
seks organisasjonene. Prosjektgruppa har valgt en leder for prosjektet og Høgskolen har valgt å lønne vervet for å sikre
fremdrift. Høgskolen og SINN har begynte å bli vant med sine nye strukturer og sin drift. Prosjektet har tillit og
engasjement bak seg fra Samfunnene og vi ser frem mot nyåret som en periode for å bygge et nytt og bedre rammeverk
for driften av alle lokale Studentsamfunn i Innlandet.

Saksframlegg:
I det kommende halvåret vil Studentsamfunnene jobbe med å etablere en ny organisering av pengeflyt,
erfaringsoverføring og tettere samarbeid. For å oppnå våre tanker om hvordan dette skal se ut må StInn stille seg bak
prosjektet og, til tider, være en aktiv pådriver for å at det skal sees i havn.

Prosjektet trenger også økonomiske midler for at det skal kunne gjennomføres på en praktisk og demokratisk forsvarlig
måte. Prosjektgruppa ønsker derfor at Parlamentet støtter prosjektet, legger føringer overfor velferdsfondet om at
prosjektet skal tildeles midler og at Arbeidsutvalget skal gis friheten til å fortsette samarbeidet om å danne et sterkere
Studentsamfunn for studentene i Innlandet.

Møtebehandling:
Oliver Korssjøen trer av som ordstyrer for denne saken på grunn av inhabilitet, og Erling Relling tar over rollen.

Nere Knutsson Haugå, Eivind Thorsland og Esben Haus Grosvold deltar i diskusjonen for saken, men leverer fra seg
stemmeskiltene under voteringen, da de er inhabil pga. sine verv i forskjellige studentsamfunn.

Det blir spurt om Oliver ser noen ulemper med en sammenslåing, og svarer at det vil føre til økte administrative utgifter
for å få en større organisasjon til å fungere.

Oliver forklarer at det vurderes et øverste organ som ligner på Parlamentet til StInn, for å holde seg nær grasrota. Dag
er nysgjerrig på hvordan de tar høyde for overlappende verv og rekruttering til et slikt organ. Oliver føler seg sikker på
at høgskolen lett overlever et organ til, spesielt siden han har sett mye engasjement rundt dette
sammenslåingprosessen.

Det blir diskutert om Arbeidsutvalget skal gis myndighet til å signere samarbeidsavtalen, eller om den skal opp til
behandling i Parlamentet. Det er en bekymring for at denne samarbeidsavtalen kan ta opp tid fra Arbeidsutvalget som
kunne gått til det politiske arbeidet Parlamentet har gitt dem. Samarbeidsavtalen er et godt stykke fra å være
ferdiggskrevet, og en behandling i Parlamentet kan gjøre at prosessen tar mer tid.

Innstilling fra Sentralstyret:
Forslag 01: Parlamentet støtter prosjektet for sammenslåing av studentsamfunnene i Innlandet.

Prosjektet skal finansieres av velferdsfondet ved ordinær tildeling i januar. Prosjektet gjennomføres i henhold til gitt
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mandat, vedtatt i de lokale Studentsamfunnene.

Arbeidsutvalget gis myndighet til å signere en samarbeidsavtale med prosjektgruppa.

Resterende forslag til vedtak:
Forslag 02: Parlamentet støtter prosjektet for sammenslåing av studentsamfunnene i Innlandet.

Forslag 03: Prosjektet skal finansieres av velferdsfondet ved ordinær tildeling i januar. Prosjektet gjennomføres i
henhold til gitt mandat, vedtatt i de lokale Studentsamfunnene.

Forslag 04: Arbeidsutvalget gis myndighet til å signere en samarbeidsavtale med prosjektgruppa.

Forslag 05: Prosjektgruppen og arbeidsutvalget utarbeider en samarbeidsavtale som behandles i parlamentet når den
er ferdig.

Forslag 06: Prosjektgruppen og arbeidsutvalget utarbeider en samarbeidsavtale som presenteres til parlamentet når
den er ferdig. Parlamentet bestemmer om arbeidsutvalget kan derretter signere avtalen.

Forslag 02 til 04 er meldt opp av Torje Martnes etter sentralstyremøtet. 

Vedtak:
1. Vedtatt
2. Faller til fordel for forslag 1
3. Faller til fordel for forslag 1
4. Faller til fordel for forslag 1
5. Faller til fordel for forslag 1
6. Faller til fordel for forslag 1

 Mandat - Studentsamfunnet i Innlandet.pdf
 PM-19-67 - Forslag 05.pdf
 PM-19-67 - Forslag 06.pdf

Til stede: Eivind Thorsland (Møtemedlem), Line Løseth (Møtemedlem), Ronja Marie Brenden (Møtemedlem), Patrick
Kulongwase Karlsen (Møtemedlem)

Fraværende: Åse-Marit Kristiansen, Johanne Frisk Isaksen, Christian Gangestad, Kjell-Ivar Sormerud, Sebastian
Sandberg, Hannah Skjolden, Thomas Brinck-Mortensen, Emily Johansson, Tobias Kronborg, Madeleine Lykke Solend,
Menhaj Haidari
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